

2019 公平貿易盃籌款表格 “Fair Trade Cup 2019” Donation Form

(如有需要可自行覆印 Please make a copy of this form if necessary.)

| | |
|---------------------|--|
| 參賽球隊名稱 Team Name | |
|---------------------|--|

| | |
|------------------------------|--|
| 參賽者姓名 Name of Participant | |
| 聯絡電話 Mobile | |

本表格供參賽者填寫贊助資料之用，所得善款將與公平貿易亞太區生產者聯盟、巴基斯坦當地非牟利組織AGAHE及社企Her Ground合作，為當地女性提供月經衛生培訓及相關用品，回應當地社區需要。

The form is provided for participants fill in sponsorship information. Donations will be allocated through the Network of Asia & Pacific Producers Gender Leadership School, AGAHE and Her Ground in Pakistan, to support sanitary products and hygiene management training for women in Pakistan, and respond to the needs of local community.

*香港公平貿易聯盟是根據《稅務條例》第88條獲豁免繳稅的慈善機構。捐款港幣100元或以上可憑收據申請稅項寬減。

*Fair Trade Hong Kong Foundation Limited is a registered charity under section 88. Donations of HK\$100 or above are tax-deductible with official receipt.

| 贊助人姓名 Name of sponsor (必須與香港身份證相同 Same as HKID Card) | 贊助金額 (HK\$) Sponsorship (HK\$) | 電郵地址以接收收據 Email for Receipt | 本人希望繼續接收 香港公平貿易聯盟資訊 I wish to continue receiving FTHK information (✓) |
|--|-----------------------------------|--------------------------------|--|
| 1. | | | |
| 2. | | | |
| 3. | | | |
| 4. | | | |
| 5. | | | |
| 6. | | | |
| 7. | | | |
| 8. | | | |
| 9. | | | |
| 10. | | | |

贊助總額 Total Amount :

*每位參賽者之最低籌款額為港幣 500 元正

The minimum sponsorship amount is HK\$500

per participant

個人資料收集聲明 DECLARATION AND COLLECTION OF PERSONAL INFORMATION

你所提供的個人資料將保密處理，香港公平貿易聯盟只會用作處理捐款、寄發收據及通訊用途

The personal data collected will be treated as strictly confidential. It will be used by Fair Trade Hong Kong Foundation Limited for the purpose of donation administration, receipt issuance and related communication.

*收據將以電郵形式發送至贊助人電郵地址 The receipts will be sent by email to sponsors .